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 Protokół nr 115/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 czerwca 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 

1. Zapoznanie się z wnioskiem Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście 
Lubawskim w sprawie przyznania dodatkowych środków finansowych. 

2. Rozpatrzenie wniosku gminy Biskupiec w sprawie dofinansowania przebudowy dróg 
gminnych „Rywałdzik – Mierzyn” oraz „Szwarcenowo – Wonna Czachówki”. 

3. Rozpatrzenie wniosku pani Barbary Przeradzkiej – Martko – dyrektor Zespołu Szkół 
im. C.K. Norwida w sprawie utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
na podbudowie Zasadniczej Szkoły Zawodowej. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Bożena Maciejewska – p.o. dyrektora PCRE oraz pan Andrzej 
Korecki – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Maciejewska szczegółowo omówiła aneks do arkusza organizacji roku szkolnego 
2012/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
/pani B. Maciejewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
pani Barbary Przeradzkiej – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w 
sprawie utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych. 
 
Pan Korecki poinformował, że wpłynął wniosek pani Przeradzkiej – Martko ( stanowiący 
załącznik nr 3) dotyczący utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych na 
podbudowie Zasadniczej Szkoły Zawodowej. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński,                       
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia konkursu na wykonanie zadań publicznych, związanych z realizacją 
w 2013r. zadań powiatu przez organizacje pozarządowe. 



 
 

2

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że w porozumieniu z panią Skarbnik i panią Sekretarz dokonano 
poprawki w załączniku do uchwały oraz w projekcie uchwały tzn. dokonano wykreślenia 
zdania z § 2 pkt. 1: „Zadanie, o którym mowa w § 1 będzie realizowane w zakresie 
prowadzenia Powiatowego Centrum Organizacji Pozarządowych i Wolontariatu”. Dodała, że 
w załączniku do projektu uchwały również wykreślono wyraz „centrum” oraz zdanie w 
punkcie I: „Zadanie ma na celu prowadzenie Powiatowego Centrum Organizacji 
Pozarządowych i Wolontariatu”. Wyjaśniła, że powyższe zmiany wynikają z uwag 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. W związku z powyższym § 2 uchwały otrzymał brzmienie: 
„Szczegółowe warunki oceny oferty na realizację zadnia stanowią załącznik nr 1”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem powierzchni na umieszczenie reklamy na budynku przy ul. 
Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu 20.05.2013r. wpłynął wniosek firmy Vivenge Sp. z o.o. 
z Siedlec, firma branży reklamy zewnętrznej (stanowiący złącznik nr 4) dotyczący wynajmu 
powierzchni na umieszczenie reklamy na budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 od 01.07.2013r. 
do 30.06.2015r. Wyjaśniła, że firma proponuje czynsz w wysokości 2000 zł rocznie, płatny za 
trzy miesiące z góry. Dodała, że kwota jest większa niż przewiduje stawka na wynajem 
powierzchni, ponieważ firma proponuje kwotę 16,81 zł brutto za m², a w uchwale jest 
przewidziana stawka w wysokości 7,50 zł brutto za m². 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z Zakładu 
Ubezpieczeń Społecznych w sprawie rezygnacji z  użyczenia lokalu w budynku przy ul. 
Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu 20.05.2013r. wpłynęło pismo z ZUS oddział w Elblągu 
(stanowiące złącznik nr 5), w którym jednostka informuje iż nie skorzysta z propozycji 
użyczenia lokalu z powodu braku akceptacji dla utworzenia Punktu Informacyjnego ZUS w 
budynku Starostwa przy ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że z informacji wynika iż głównym 
powodem rezygnacji  jest lokalizacja pomieszczenia, które znajduje się  na I piętrze i nieduża 
powierzchnia.  
Pani Starosta dodała, że panie z ZUS-u oglądały pomieszczenie i bardzo im się podobało, 
więc jest zaskoczona tą informacją.  
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr 0102-198/13 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 23.05.2013r. 
 
Uchwała Nr 0102-198/13 stanowi załącznik nr 6. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem 
Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie przyznania 
dodatkowych środków finansowych. 
 
Pani Starosta odczytała wniosek. Dodała, że odbyło się w tej sprawie spotkanie z inicjatywy  
pana Mieczysława Wójcika – Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście 
Lubawskim z panem Janem Karwowskim – dyrektorem Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim. Pani Starosta poinformowała, że podczas spotkania każda ze stron 
przedstawiała swoje argumenty. 
/wypowiedź pana Wicestarosty poza protokołem/ 
Pani Starosta dodała, że podczas spotkania nie doszło do porozumienia w kwestii zawartej w 
piśmie, w związku z powyższym pan Wójcik skierował wniosek do pani Zofii Andrzejewskiej 
– Przewodniczącej Rady Powiatu. Nadmieniła, że powiat nie posiada dodatkowych środków 
finansowych w wysokości 21 000 zł  na cel wskazany przez pana komendanta we wniosku. 
 
Wniosek KPP stanowi załącznik nr 7. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
gminy Biskupiec w sprawie dofinansowania przebudowy dróg gminnych „Rywałdzik – 
Mierzyn” oraz „Szwarcenowo – Wonna Czachówki”. 
 
Pan Wicestarosta stwierdził, że kwestia dotycząca współfinansowania powyższej inwestycji 
zależy od możliwości finansowych powiatu. Łączna wartość inwestycji wynosi 7 200 000 zł, 
powiat współfinansowałby zadanie w wysokości 5 % wartości inwestycji. 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
Pani Starosta dodała, że powiat popiera inicjatywy gminy. Niemniej jednak w związku z 
trudną sytuacją finansową, powiat oczekuje udzielenia przez gminę Biskupiec w roku 2014 
pomocy finansowej w takiej samej wysokości, z przeznaczeniem na inwestycje na drogach 
powiatowych lub z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Wicestarosty oraz pani Starosty. 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
 
Wniosek gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 8. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 
                                                                                                 Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


